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Til 
Regionvegsjef Helge Eidsnes
Vegdirektør Terje Moe Gustavsen
Fylkesordførar Anne Gine Hestetun
Fylkesvaraordførar Pål Kårbø
Fylkesrådmann Ingrid Holm Svendsen
Fylkesdirektør for kultur og idrett Per Morten Ekerhovd
Fylkeskonservator David J Aasen Sandved 
Fylkesdirektør samferdsel Håkon Rasmussen
Kontrollutvalet i Hordaland fylkeskommune
Leiar i kontrollutvalet Inge Reidar Kallevåg
Leiar i Utval for miljø og samferdsel Jon Askeland
Plansjef (universell utforming) Eva Katrine Ritland Taule
Fylkesmannen i Vestland
Ordføraren i Osterøy Jarle Skeidsvoll
Rådmannen i Osterøy Ingvild Kirsti Hjelmtveit 
Osterøy kommune, sektorleiar for sektor for samfunnsutvikling, Berit Karin Rystad

Den 5.11.2018 sendte me til Statens vegvesen, region vest, vedlagte notat: Nokre
refleksjonar/innspel til evaluering av omlegginga av fylkesveg 567 gjennom
Hosanger.

Hordaland fylkeskommune har investert ca 50 mill kr i denne vegomlegginga.

Den 27.03.2019 fekk med svar frå Statens vegvesen, region vest, om at dei ikkje
kjem til å evaluere dette prosjektet. Og dei skriv «... du kan dessverre ikke forvente
noe annet svar på ditt notat på nåværende tidspunkt.»

Dette meiner me er ei heilt uforsvarleg haldning til fellesskapet sine midlar og
konsekvensane lokalt, ikkje minst med bakgrunn i dei mange spørsmåla me reiser i
notatet. No som fylkeskommunen skal overta ansvaret for utbygging og drift og
vedlikehald av sitt eige vegnett, treng ein å ha med seg erfaringane.

Me legg også ved den epostkorrespondansen me har hatt med Statens vegvesen.

Venleg helsing Lars Mjøs

-- 
Vennlig hilsen
Lars Mjøs
Tveitavegen 6
5282 Lonevåg
416 28 531
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